
 
 

BESTYRELSESMØDE  
Dato: 070322 
Deltagere: Anette, Marlene, Mia, Inge-Britt, Jette, Jens Christian, Rasmus. 
 
Punkter Drøftelse Beslutning/ansvarlig 

   

   
1. velkomst og opstart ved Ingebritt   Ingen beslutning 

2. konstituering 
 

Formand: Inge-Britt Pedersen 
Næstformand: Malene Jepsen 
Kasserer: Jens Christian  
Sekretær: Jette Jakobsen  
Rasmus: Etablisement-udvalg 
Mia: all-round 
Anette: Formand for stævne-udvalg. 
 
 

Konstitueringen ved flertalsbeslutning, 
Jette laver opslag på facebook senere i aften.  

3. rundt om bordet - Bred drøftelse og 
ansvar i hele bestyrelsen 
 

Bestyrelsesmøde 
 
 
Forslag til dagsorden  
 
Dagsorden  

 
 
 

 

Bestyrelsesmøder afholdes som udgangspunkt den første 
mandag i måneden. Dog ligger de første to møder: 
21/03 kl. 19 
04/04 kl. 19 
 
Senest 2 dage inden næste bestyrelsesmøde 
 
Senest dagen før. 
Torben deltager uændret i starten af bestyrelsesmøderne 
ift økonomi, nyt fra stalden/personale. 



 
 
 
Bedre kommunikation ud af bestyrelsen 
 

Det understreges, at bestyrelsens beslutninger træffes 
ved afstemning om flertal. 
 
Bestyrelsen skal være bedre til at kommunikere til 
medlemmerne. 
Det tilstræbes, at referater fra bestyrelsesmøderne kan 
læses online senest en uge efter mødet. 
 

Folde  
 

Foldene er til stadighed en udfordring i dagligdagen ift 
antal, beliggenhed og beskaffenhed. 
Der har været arbejdet med kontakt til kommunen 
mhp. ændring af de fredede områder samt afvanding af 
området. 

Jens Christian kontakter kommunen, inden næste 
bestyrelsesmøde, vedr. foldenes fremtid,  

 

 
Kløverblomsten/stigbøjlen 
 
 

Der har været stor usikkerhed blandt medlemmerne 
om hvordan ”Kløverblomsten” var organiseret, hvad de 
brugte pengene til, og hvem der kunne føre kontrol 
med deres indtjening. Dette betød at der blev stillet div 
spørgsmål og forslag til vedtægts-ændringerne ifm GF. 
Før generalforsamlingen ophørte ”Kløverblomstens” 
daværende stuktur, og al aktivitet blev sat på stand-by.  
De vedtagne punkter om vedtægtsændringer på GF, 
har bevirket, at de nuværende tovholdere ikke længer 
ønsker denne funktion.  
Bestyrelsen finder dette yderst beklageligt, og ønsker 
en afklarende samtale mht. Kløverblomstens fremtidige 
form, virke og formål.  

Kløverblomsten inviteres til møde vedr. deres fremtidige 
virke. En samlet bestyrelse bakker op om deres 
nuværende form/struktur som et udvalg. 
Ingebritt formidler dette. 

 

   Klub-aftener genoptages 
 
 

Vi prøver endnu en gang at løbe ”klub-aften” i gang. 
 

Jette laver opslag til stalden og FB. 
Torsdag kl. 18-20 serveres varm mad + pommes 
Bindende tilmelding senest tirsdag til varm mad 
Pris voksne 40kr. /børn under 15 år 30 kr. 
pommes 20kr.  
Rasmus laver mad :Torsdag 17/3.  
Anette og Marlene laver mad: torsdag 24/3. 

 



Dyrskuets fremtid 
 

Det forlyder, at der nu er oprettet en støtte-forening ift 
dyrskuet, og vi er usikre på hvordan det påvirker vores 
aftale vedr. parkering.  

 

Fibernet / Stævne  
 
      
 

Henriette er trådt ud af stævne udvalget, og tilbage er 
Berit og Jette. 
Anette vil gerne lave stævner igen, men ikke alene 
Det er lidt usikkert, om der blev spurgt til fibernet i 
dommertårn og sekretariat ifm at der blev nedlagt 
fibernet. 

Annette er formand for stævne-udvalget. 
Jette, Berit og Annette mødes og fortsætter stævne-
arbejdet. 
Annette søger om stævne-terminer for de kendte 
stævne-datoer. Et enkelt stævne forsøges udsat idet der 
er sammenfald med flere andre stævner og vi derfor ikke 
vi få nok starter.  
Ingebritt spørger Torben om der en aftale med fiber-net i 
sekretariatet/dommertårn. 
 

Medlemsmøder  
 

Behov for afholdelse af medlemsmøder med fast 
mellemrum. 

Medlemsmøder afholdes 4 gange årligt i ugen før 
bestyrelsesmødet. Dagen for afholdelsen ville rulle hen 
over ugen for at tilgodese flest mulige. Opslag følger 
efter næste bestyrelsesmøde. 

Ansatte Vi mangler personale i stalden til aften/weekend-
arbejde 
Vi mangler en fastansat ”handy-mann” 

 

Inge-Britt laver stillings-opslag til fb 
 
Plan laves til næste bestyrelsesmøde 

 


